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Pēteris – Labdien! Kāpēc Baltās kāpas vī

Labdien! Kāpēc Baltās kāpas vīriešu tualetē netika uzstādīts pisuārs? Visiem labi zināma ir
publisko tualešu apmeklētāju zemā kultūra. Novērots, ka lielākā daļa apmeklētāju pat
nevar trāpīt pisuārā :), kur nu vēl tualetes podā. Tagad tualetes daudz biežāk būs jātīra,
kas palielinās to uzturēšanas izmaksas, kā arī apmeklētājiem bieži būs jāizmanto tualete
kas būs antisanitārā stāvoklī. Kura Domes amatpersona ir atbildīga par šīs tualetes
projekta sagatavošanu un apstiprināšanu?


